

THEi-Hydrofarm Technology Hydroponic Research Centre (THRC) Opening Ceremony

Date: 29th April 2023 (Sat)

Venue: S005, Exhibition Hall, G/F, South

Time: 10:00 – 13:00

Block, THEi Chai Wan Campus, 133 Shing
Tai Road, Chai Wan, Hong Kong

Languages: English and Cantonese

Rundown Schedule	
Time	Content
09:30 - 10:00	<u>Registration for Guests</u>
Opening Ceremony	
10:00 - 10:15	<u>Welcome and Congratulatory Message</u> Professor LAU Kin Tak Alan, President THEi
10:15 - 10:30	<u>Introduction: Hydrofarm Technology Ltd.</u> Mr CHOI Chun Pui Joseph, General Manager Hydrofarm Technology Ltd.
10:30 - 10:40	<u>Establishment of THRC</u> Dr. FONG Lai Ying, Associate Professor and Project Leader Faculty of Science and Technology, THEi
10:40 - 11:00	<u>Speech by Guest of Honor</u> Dr. YAU Wing Kwong, JP Advocator of “New Agriculture Policy”, HKSAR
11:00 - 11:20	<u>Speech by Guest of Honor</u> Professor WONG Woon Chung Jonathan, BBS MH JP Director of Hong Kong Organic Resource Center
11:20 - 11:30	<u>Memorandum of Understanding (MoU) Signing Ceremony between THEi and Hydrofarm Technology Ltd.</u> Professor LAU Kin Tak Alan, President, THEi Mr CHOI Chun Pui Joseph, General Manager, Hydrofarm Technology Ltd.

11:30 - 11:40	<p><u>Presentation of Souvenirs to Honorable Guests</u></p> <p>Professor LAU Kin Tak Alan, President, THEi Dr. YAU Wing Kwong, JP., Member of Advisory Boards of HKSAR Professor WONG Woon Chung Jonathan, BBS MH JP Director of Hong Kong Organic Resource Center Mr CHOI Chun Pui Joseph, General Manager Hydrofarm Technology Ltd.</p> <p><u>Opening Ceremony & Group Photo</u></p>
11:50 - 12:00	<p><u>Closing Remarks</u></p> <p>Professor PUN Kwok Leung, Dean Faculty of Science and Technology, THEi</p>
Campus Tour	
12:00 - 12:45	<p>Route 1: Guest</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. THRC (S019) 2. Greenhouse in Learning Common (S103) 3. Environmental Laboratory of Bachelor of Science (Honours) Horticulture, Arboriculture and Landscape Management (N1160) <p>Route 2: Student from</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Environmental Laboratory of Bachelor of Science (Honours) Horticulture, Arboriculture and Landscape Management (N1160) 2. THRC (S019) 3. Greenhouse in Learning Common (S103) <p>Route 3: Industrial parties</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Greenhouse in Learning Common (S103) 2. Environmental Laboratory of Bachelor of Science (Honours) Horticulture, Arboriculture and Landscape Management (N1160) 3. THRC (S019)
13:00	End of Opening Ceremony

高科院 - 豐嘗水耕研究中心 (THRC) 開幕典禮

日期：2023年4月29日（星期六）

時間：上午十時正至下午一時

地點：香港高等教育科技學院（THEi）香港柴灣盛泰道133號地下展覽廳S005室

語言：英語和廣東話

活動流程	
時間	內容
09:30 - 10:00	來賓登記
開幕典禮	
10:00 - 10:15	<u>開幕辭</u> 香港高等教育科技學院校長 劉建德教授
10:15 - 10:30	<u>豐嘗農業科技有限公司介紹</u> 豐嘗農業科技有限公司總經理 蔡峻培先生
10:30 - 10:40	<u>高科院 - 豐嘗水耕研究中心成立介紹</u> 香港高等教育科技學院副教授及高科院 - 豐嘗水耕研究中心項目總監 方麗影博士
10:40 - 11:00	<u>主禮嘉賓致辭</u> 香港特別行政區政府「新農業政策」提倡者 邱榮光博士 JP
11:00 - 11:20	<u>主禮嘉賓致辭</u> 香港有機資源中心總監 黃煥忠教授 BBS MH JP
11:20 - 11:30	<u>合作備忘錄簽署儀式</u> 香港高等教育科技學院校長 劉建德教授 豐嘗農業科技有限公司總經理 蔡峻培先生
11:30 - 11:40	<u>向嘉賓贈送紀念品</u> 香港高等教育科技學院校長 劉建德教授 香港特別行政區政府「新農業政策」提倡者 邱榮光博士 JP 香港有機資源中心總監 黃煥忠教授 BBS MH JP 豐嘗農業科技有限公司總經理 蔡峻培先生
	<u>開幕儀式及大合照</u>
11:50 - 12:00	<u>閉幕辭</u> 香港高等教育科技學院 科技學院院長 潘國良教授

校園參觀考察

12:00 - 12:45

路線 1：嘉賓

1. 高科院 - 豐嘗水耕研究中心 (S019)
2. 學習共享空間的溫室 (S103)
3. 園藝樹藝及園境管理 (榮譽) 理學士實驗室 (N1160)

路線 2：學生

1. 園藝樹藝及園境管理 (榮譽) 理學士實驗室 (N1160)
2. 高科院 - 豐嘗水耕研究中心 (S019)
3. 學習共享空間的溫室 (S103)

路線 3：業界人士

1. 學習共享空間的溫室 (S103)
2. 園藝樹藝及園境管理 (榮譽) 理學士實驗室 (N1160)
3. 高科院 - 豐嘗水耕研究中心 (S019)

13:00

閉幕：活動結束